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        ROMÂNIA 

JUDEŢUL SUCEAVA 

    ORAŞUL SIRET 

CONSILIUL LOCAL 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi, 14.12.2022 

cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului Local al oraşului Siret 

 

 

 La şedinţă participă un număr de 12 consilieri din 14 consilieri convocaţi. 

       Lipsesc motivat domnii consilieri locali: Ihnatiuc Vasile și Popovici Ion.  

 La şedinţă participă domnul primar Adrian Popoiu și domnul secretar general al orașului Ioniță 

Adrian-Victor. 

       Sunt prezenți șefii de servicii și compartimente din cadrul aparatului de specialitate al primarului 

orașului Siret: doamna Ștreangă Rodica – șef Serviciu Administrație Publică Locală, domnul Cîrșmar 

Cătălin-Teodor – director executiv Direcția Buget-prognoze, impozite și taxe, doamna Butnariu Alina-

Ramona – consilier I la Comparimentul pentru implementarea proiectelor externe finanțate din fonduri 

nerambursabile, domnul Tablan Alin-Sebastian – consilier Serviciul Urbanism și domnul Perlanovschi 

Paul-Cezar – director executiv Direcția Tehnică. 

       Președinte de ședință este domnul consilier local Sauciuc Dan-Vasile. 

 Domnul consilier Sauciuc Dan-Vasile, preşedinte de şedinţă ales, preia conducerea lucrărilor şedinţei 

şi îl invită pe domnul primar Adrian Popoiu să prezinte proiectul ordinii de zi spre aprobare, după cum 

urmează: 

 

1. Proiect de hotărâre nr. 184/13.12.2022 pentru rectificarea bugetului local al orașului Siret pe anul 

2022. 

           Inițiator,  Primarul orașului Siret Adrian Popoiu 

2. Proiect de hotărâre nr. 185/13.12.2022 privind aprobarea proiectului "Creșterea eficienței 

energetice pentru clădirile și iluminatul public din Orașul Siret prin achiziția de echipamente care produc 

energie din surse regenerabile", a documentației proiectului, a cheltuielilor legate de proiect și a 

indicatorilor asociați ai acestuia. 

            Inițiator,  Primarul orașului Siret Adrian Popoiu 

3. Proiect de hotărâre nr. 186/13.12.2022 privind aprobarea devizului general actualizat și a 

cheltuielilor aferente obiectivelor din cadrul proiectului "Cresterea calitatii vietii in orasul Siret prin 

cultura, educatie permanenta si spatii urbane moderne " cod SMIS 125425. 

            Inițiator,  Primarul orașului Siret Adrian Popoiu 

4. Proiect de hotărâre nr. 187/13.12.2022 privind aprobarea trecerii unui teren, din domeniul privat 

al orașului Siret în domeniul public al orașului Siret, aferent  obiectivului de investiții „Construire creșă 

mică, str. 1 Decembrie, nr. Fn, orașul Siret, județul Suceava”. 

            Inițiator,  Primarul orașului Siret Adrian Popoiu 

 

 Procedura de convocare, conform prevederilor art. 134 alin. (4) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările și completările ulterioare, este una de îndată, urgența fiind justificată prin 

- referatul nr. 12362 din 13.12.2022 a domnului Cîrșmar Cătălin-Teodor – director executiv Direcția 

Buget-prognoze, impozite și taxe, privind necesitatea convocării de îndată a Consiliului Local pentru 

motive de maximă urgenţă; 

Înainte de începerea ședinței extraordinare, domnul secretar general Ioniță Adrian-Victor, spune că 

președinte de ședință pentru luna decembrie 2022 a fost ales domnul consilier local Popovici Ion conform 

HCL nr. 150/24.11.2022, iar în  lipsa acestuia, supleant este domnul consilier local Sauciuc Dan-Vasile.  

Având în vedere faptul că domnul consilier local Popovici Ion lipesește, președinte de ședință va fi 

domnul consilier local Sauciuc Dan-Vasile. 

       Domnul secretar general al orașului, Ioniță Adrian-Victor îi întreabă pe domnii consilieri dacă au 

primit materialele de ședință. Domnii consilieri au confirmat verbal primirea materialelor de ședință. 
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       Convocarea în ședință și materialele de ședință au fost comunicate consilierilor locali, pe e-mail, la 

data de 13.12.2022.  

       Domnul primar Popoiu Adrian prezintă proiectul ordinii de zi. 

       Domnul președinte de ședință Sauciuc Dan-Vasile, supune la vot ordinea de zi. 

       Nefiind obiecțiuni sau completări se supune la vot și se aprobă cu unanimitate  de voturi: 12 voturi 

pentru. 

        Se trece la punctul 1 al ordinii de zi   Proiect de hotărâre nr. 184/13.12.2022 pentru rectificarea 

bugetului local al orașului Siret pe anul 2022.           

 

         Domnul președinte de ședință Sauciuc Dan-Vasile, îl invită pe domnul primar să prezinte referatul 

de aprobare a proiectului de hotărâre şi proiectul de hotărâre. 

         Domnul primar Adrian Popoiu prezintă referatul de aprobare a proiectului de hotărâre şi proiectul 

de hotărâre. 

         Se prezintă raportul compartimentului de specialitate, cu aviz favorabil proiectului de hotărâre. 

         Domnul preşedinte de şedinţă Sauciuc Dan-Vasile, îi invită pe cei prezenți la discuții. 

         Domnul primar Popoiu Adrian spune că, efortul Consiliului județean să ne ajute cu aceste sume a 

fost destul de mare, deși nu ne sunt îndestulătoare, dar trebuie să mulțumim că aproape 300.000 lei ne mai 

acoperă puțin din nevoile noastre. 

         Domnul Cîrșmar Cătălin-Teodor director executiv la Direcția buget-prognoze, impozite și taxe, 

spune că au fost alocate suplimentar, de la Consiliul Județean, sume și cote defalcate din impozitul pe 

venit în valoare de 2.690 lei, respectiv 294.650 lei.  

Sumele alocate sunt propuse pentru suplimentarea creditelor existente astfel: cheltuieli de personal 

cu suma de 12.700 lei și pentru bunuri si servicii suma de 284.640 lei;  

Se propune utilizarea din fondul de rezerva bugetara la dispozitia autoritatilor locale a sumei de 

499.860 lei pentru suplimentarea creditelor existente la urmatoarele titluri de cheltuieli: 

- titlul 30 – dobanzi, cu suma de 52.000 lei; 

- titlul 81 – rambursari de imprumuturi, suma de 240.000 lei; 

- titlul 20 – bunuri si servicii, suma de 207.860 lei, repartizate pe capitole, subcapitole si paragrafe de 

cheltuieli conform Anexei, parte integranta a proiectului de Hotarare ;  

Se majoreaza prevederile bugetare la subcapitolul de venituri – donatii si sponsorizari cu suma de 

81.000 lei, reprezentand c/v. sponsorizare acordata de SC Egger Romania SRL. conform contractului 

nr. 5778.22/17.05.2022, pentru Directia de Asistenta Sociala Siret – Serviciul de ingrijire. 

       Se utilizeaza suma 81.000 lei, primita cu titlu de sponsorizare, pentru suplimentarea cheltuielilor de 

functionare ale serviciului de ingrijire la domiciliu, conform  destinatiei prevazute in contract. 

          Conform extrasului de cont a fost incasata suplimentar suma de  2500 lei, cu titlul de donatie, pentru 

asigurarea cheltuielilor efectuate cu persoanele refugiate ca urmare a razboiului din Ukraina. 

         Domnul consilier local Mateiciuc Constantin-Alin spune că în anexa, la secțiunea cultură, recreere 

și religie, apare suma de 92.500 lei-reprezentând niște cheltuieli, apoi apare din nou la aceeași secțiune 

suma de 40.000 lei. Întrebarea este la ce se folosesc acești banisau la ce au fost folosiți. 

         Domnul Cîrșmar Cătălin-Teodor director executiv la Direcția buget-prognoze, impozite și taxe, 

spune că nu au fost folosiți acești bani. Ne-am dus pe funcționare, nu este căldură la Casa de Cultură, vor 

veni acțiunile de sfârșit de an.  

         Domnul consilier local Fercalo Victor-Alin spune să nu se uite de faptul că nici la Sala de sport de 

la Școala Profesională nu este căldură, sunt de făcut antrenamente cu elevii și este un frig de nu poți sta. 

         Domnul Cîrșmar Cătălin-Teodor director executiv la Direcția buget-prognoze, impozite și taxe, 

spune că, din ceea ce a înțeles, acolo trebuie făcute niște reparații la centrală. 

         Domnul consilier local Fercalo Victor-Alin spune că nu trebuie făcută nicio reparație, este o 

informație falsă. Trebuie doar recertificare a tururilor și retururilor de la centrală către sala de sport. 

         Domnul primar Popoiu Adrian spune că, la nivel general, la noi, cheltuielile sunt minime: salarii, 

căldura, apă. Asociația sportivă este singura care nu nu are angajați, cei care muncesc acolo fac acest lucru 

fără a fi plătiți, bani s-au mai dat așa pe ici pe colo, destul de greu. 

          Domnul consilier local Fercalo Victor-Alin spune că, ultima dată s-au aprobat prin hotărâre de 

consiliu local suma de 5000 lei pentru partea sportivă, în condițiile în care, numai la o cupă de fete 



Page 3 of 6 

 

organizată de parohii s-au cheltuit 20.000 lei. Așadar, ce se poate face cu 5000 lei pe an, când prinzi 60-

70 de copii în competițiile sportive. 

         Domnul primar Popoiu Adrian spune că și la Casa de Cultură este activitate, dar sunt vreo doi 

angajați plătiți, care se ocupă de acest lucru. 

         Doamna Tablan Anca-Marinela reprezentanta Comisiei pentru urbanism şi administrarea teritoriului 

prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

         Doamna Harasemiuc Liliana-Elena președintele Comisiei buget-finanţe prezintă avizul comisiei de 

specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

     Domnul Chisilenco Alexandru președintele Comisiei pentru administraţie publică locală, sport şi 

turism, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

     Domnul Fercalo Victor-Alin președintele Comisiei pentru cultură, culte, sănătate, învăţământ şi 

tineret, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

     Domnul Lavric Orest președintele Comisiei juridice, prezintă avizul comisiei de specialitate şi 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

         Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 

         Avizele Comisiilor de specialitate au fost emise cu respectarea cvorumului prevăzut de lege (art. 

141 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare). 

         Nu sunt alte discuții. 

         Se supune la vot și se adoptă cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre în forma prezentată:  12 

voturi pentru. 

        Se trece la punctul 2 al ordinii de zi   Proiect de hotărâre nr. 185/13.12.2022 privind aprobarea 

proiectului "Creșterea eficienței energetice pentru clădirile și iluminatul public din Orașul Siret prin 

achiziția de echipamente care produc energie din surse regenerabile", a documentației proiectului, a 

cheltuielilor legate de proiect și a indicatorilor asociați ai acestuia.           

 

         Domnul președinte de ședință Sauciuc Dan-Vasile, îl invită pe domnul primar să prezinte referatul 

de aprobare a proiectului de hotărâre şi proiectul de hotărâre. 

         Domnul primar Adrian Popoiu prezintă referatul de aprobare a proiectului de hotărâre şi proiectul 

de hotărâre. 

         Se prezintă raportul compartimentului de specialitate, cu aviz favorabil proiectului de hotărâre. 

         Domnul preşedinte de şedinţă Sauciuc Dan-Vasile, îi invită pe cei prezenți la discuții. 

         Domnul consilier local Mateiciuc Constantin-Alin spune că s-a uitat peste anexe și a observat 

consumul pe ultimul an la diferite obiective, dar cel mai mare consum de energie este la stadion. 

         Domnul primar Popoiu Adrian spune că avem consum mai mare deoarece acolo este instalată baza 

pompierilor, toate sumele sunt luate din facturi. 

         Domnul consilier local Mateiciuc Constantin-Alin spune că, anul trecut în luna a august nu era nimic 

acolo și totuși este un consum enorm și nu există nimic ce să justifice acest consum.  

         Doamna consilier local Vașnischi Maria-Alexandra spune că și în luna a iunie 2022 este consum 

mare la stadion. 

         Doamna Butnariu Alina-Ramona – consilier I la Comparimentul pentru implementarea proiectelor 

externe finanțate din fonduri nerambursabile spune că, nu este nicio greșeală, așa apare consumul pe 

factura de la baza sportivă, dar este o factură de regularizare.  

         Domnul consilier local Mateiciuc Constantin-Alin spune că, tot în anexe, sunt trecute calculele pe 

fiecare obiectiv pentru panouri fotovoltaice. Întrebarea este dacă s-ar pute ceva mai detaliat, pe criterii, ce 

preț are un panou, respectiv calitate-preț. 

          Domnul primar Popoiu Adrian spune că este destul de complicată această detaliere, deoarece în 

momentul de față avem un auditor care ne-a făcut aceste calcule, dar nu s-a intrat în aceste detalii. Cam 

cât ar costa un panou, depinde cum sunt prețurile pe piață. Va fi o licitație în acest sens, un caiet de sarcini 

cu minime condiții, și cei ce vor depune oferte  trebuie să îndeplinească aceste condiții, respectiv să 

prezinte calitatea panoului, prețul, puterea panoului. 

         Domnul consilier local Mateiciuc Constantin-Alin spune că, la un moment dat, pe facturi, vor fi și 

aceste informații. Atunci, probabil, vor fi aduse la cunoștință și domnilor consilieri locali. 

        Domnul primar Popoiu Adrian spune că, oricum acest proiect trebuie finalizat, în totalitate, la 

31.12.2023. 
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        Doamna Butnariu Alina-Ramona – consilier I la Comparimentul pentru implementarea proiectelor 

externe finanțate din fonduri nerambursabile spune că aceste consumuri sunt doar pentru justificare, nu 

influențează costurile și panourile care sunt prevăzute. 

         Domnul consilier local Mateiciuc Constantin-Alin întreabă dacă panourile vor fi montate în sistem 

de consum propriu sau și de producător de energie. Totul se face conform ghidurilor. 

         Domnul primar Popoiu Adrian spune că este doar pentru consum propriu. Dacă vrem mai mult, 

însemnă o cofinanțare de 55%, ceea ce este destul de dificil.  

        Domnul consilier local Lavric Orest  întreabă unde vor fi montate panourile solare pentru iluminatul 

public. 

        Domnul primar Popoiu Adrian spune că pe str. Rogojeștilor, pe o suprafață de vreo 20 ari, vom vedea. 

         Doamna Tablan Anca-Marinela reprezentanta Comisiei pentru urbanism şi administrarea teritoriului 

prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

         Doamna Harasemiuc Liliana-Elena președintele Comisiei buget-finanţe prezintă avizul comisiei de 

specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

         Domnul Chisilenco Alexandru președintele Comisiei pentru administraţie publică locală, sport şi 

turism, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

         Domnul Fercalo Victor-Alin președintele Comisiei pentru cultură, culte, sănătate, învăţământ şi 

tineret, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

         Domnul Lavric Orest președintele Comisiei juridice, prezintă avizul comisiei de specialitate şi 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

         Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 

         Avizele Comisiilor de specialitate au fost emise cu respectarea cvorumului prevăzut de lege (art. 

141 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare). 

         Nu sunt alte discuții. 

         Se supune la vot și se adoptă cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre în forma prezentată:  12 

voturi pentru. 

         Se trece la punctul 3 al ordinii de zi   Proiect de hotărâre nr. 186/13.12.2022 privind aprobarea 

devizului general actualizat și a cheltuielilor aferente obiectivelor din cadrul proiectului "Cresterea 

calitatii vietii in orasul Siret prin cultura, educatie permanenta si spatii urbane moderne " cod SMIS 

125425.           

 

         Domnul președinte de ședință Sauciuc Dan-Vasile, îl invită pe domnul primar să prezinte referatul 

de aprobare a proiectului de hotărâre şi proiectul de hotărâre. 

         Domnul primar Adrian Popoiu prezintă referatul de aprobare a proiectului de hotărâre şi proiectul 

de hotărâre. 

         Se prezintă raportul compartimentului de specialitate, cu aviz favorabil proiectului de hotărâre. 

         Domnul preşedinte de şedinţă Sauciuc Dan-Vasile, îi invită pe cei prezenți la discuții. 

         Domnul consilier local Mateiciuc Constantin-Alin întreabă dacă este vorba de proiectul aflat în 

desfășurare, cel în care sunt prinse parcurile. 

         Domnul primar Popoiu Adrian spune că da, este vorba despre acest proiect. 

         Doamna Butnariu Alina-Ramona – consilier I la Comparimentul pentru implementarea proiectelor 

externe finanțate din fonduri nerambursabile spune că în cadrul acestui proiect există 2 contracte de 

lucrări: unul care vizează orașul Siret, respectiv modernizarea parcurilor din oraș, Centrului Educațional 

teren sport și sală de sport, și la care constructorul a solicitat în baza O.G. nr. 15, actualizarea devizelor 

acestor obiective din cadrul proiectului; totodată în valoarea proiectului s-a inclus și muzeul. 

        La muzeu, constructorul, a încheiat contract de lucrări cu Consiliul Județean, dar erau în licitații când 

a apărut O.G. nr. 15 și nu putea face solicitatea în baza acestei ordonanțe, în schimb este O.G. nr. 64. 

Probabil că la anul, vom veni în fața dumneavoastră să actualizăm, încă odată, valoarea doar pe partea 

muzeului. 

        Cheltuielile vor fi rambursate de la bugetul de stat, așa cum se face și în cazul celorlalte investiții, la 

un an după plata cheltuielilor.    

        Domnul consilier local Mateiciuc Constantin-Alin spune că în referatul de oportunitate și necesitate 

și în raportul de aprobare al primarului nu sunt trecute sumele. Sumele care se majorează sunt trecute 

numai în proiectul de hotărâre. 
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        Domnul primar Popoiu Adrian spune că, pe viitor se pot trece aceste sume și în documentele 

menționate anterior. 

        Domnul secretar general Ioniță Adrian-Victor recomandă, pe viitor, să se prezinte comparativ. Cum 

era înainte și cum se modifică în momentul prezentării modificărilor apărute, cum se suplimentează, din 

ce motiv se suplimentează și să fie trecute în referatul de oportunitate și necesitate, pentru că în raportul 

de aprobare se vorbește de suma actualizată. 

        Formularistica pentru proiectele europene este ciudată, cu cât ai mai multe informații pe care le dai 

pe hârtie către autoritatea de management, cu atât se gândesc că mai au nevoie de o clarificare. 

        Dacă ei le cer în formatul respectiv, așa le dăm, dar este oportun să fie trecute aceste informații în 

referatul de oportunitate și necesitate, pentru a se ști ce s-a modificat. 

        Domnul primar Popoiu Adrian spune că aceste creșteri sunt foarte mari, nu știm cum vom susține 

aceste cheltuieli. Jumătate din buget se duce pe rate și dobânzi, numai domnul Cîrșmar Cătălin-Teodor – 

director executiv Direcția buget-prognoze, impozite și taxe, știe cum împarte toate aceste cheltuieli. Ne 

descurcăm destul de greu și nu există priorități. 

         Problema este că plățile se fac din bugetul nostru, iar bugetul de stat decontează abia peste un an.  

         Doamna Tablan Anca-Marinela reprezentanta Comisiei pentru urbanism şi administrarea teritoriului 

prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

         Doamna Harasemiuc Liliana-Elena președintele Comisiei buget-finanţe prezintă avizul comisiei de 

specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

         Domnul Chisilenco Alexandru președintele Comisiei pentru administraţie publică locală, sport şi 

turism, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

         Domnul Fercalo Victor-Alin președintele Comisiei pentru cultură, culte, sănătate, învăţământ şi 

tineret, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

         Domnul Lavric Orest președintele Comisiei juridice, prezintă avizul comisiei de specialitate şi 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

         Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 

         Avizele Comisiilor de specialitate au fost emise cu respectarea cvorumului prevăzut de lege (art. 

141 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare). 

         Nu sunt alte discuții. 

         Se supune la vot și se adoptă cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre în forma prezentată:  12 

voturi pentru. 

         Se trece la punctul 4 al ordinii de zi   Proiect de hotărâre nr. 187/13.12.2022 privind aprobarea 

trecerii unui teren, din domeniul privat al orașului Siret în domeniul public al orașului Siret, aferent  

obiectivului de investiții „Construire creșă mică, str. 1 Decembrie, nr. Fn, orașul Siret, județul Suceava”           

 

         Domnul președinte de ședință Sauciuc Dan-Vasile, îl invită pe domnul primar să prezinte referatul 

de aprobare a proiectului de hotărâre şi proiectul de hotărâre. 

         Domnul primar Adrian Popoiu prezintă referatul de aprobare a proiectului de hotărâre şi proiectul 

de hotărâre. 

         Se prezintă raportul compartimentului de specialitate, cu aviz favorabil proiectului de hotărâre. 

         Domnul preşedinte de şedinţă Sauciuc Dan-Vasile, îi invită pe cei prezenți la discuții. 

         Domnul Ioniță Adrian-Victor secretar general al orașului, spune că cei de la C.N.I. au solicitat ca 

terenul pentru constuirea creșei să aparțină domeniului public, înainte de începerea construcției, deși, la 

momentu primirii e-mailului de la ei, li s-a explicat faptul că un teren din domeniul privat capătă acea 

afectațiune comunitară, acel caracter public, doar în momentul existenței construcției. Li s-a spus că vom 

face această trecere a terenului, în momentul în care avem deja construcția, dar nu au vrut să accepte, 

așadar pentru a nu pierde proiectul venim în fața dumneavoatră cu solicitarea ca bunul respectiv, ce este 

înscris în cartea funciară pe domeniul privat al orașului, să fie trecut pe domeniul public al orașului, cu 

specificația că vom înscrie ulterior construcția, tot pe domeniul public (terenul pe care se va face 

construcția fiind deja trecut în domeniul public al orașului). 

        Domnul consilier Mateicicu Constantin-Alin spune că în încheierea din data de 27.05.2022 se spune 

că se comunică părților, întrebarea este de ce apare și HS Timber Productions SRL.  

        Domnul Ioniță Adrian-Victor secretar general al orașului, spune că intabularea terenului este făcută 

cu mult înainte de luna mai 2022 și era bucata concesionată către această firmă. S-a făcut solicitare către 

firmă, iar aceasta a făcut încetarea contractului de concesiune pentru această suprafață. 
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         S-a radiat dreptul de concesiune, si după cum se poate observa, extrasul de carte funciară este curat. 

Dacă ar fi existat contractul de  concesiune  în continuare, nici nu puteam construi pe acel teren, deoarece 

acest lucru ar apărea în foaia de sarcini.   

         Doamna Tablan Anca-Marinela reprezentanta Comisiei pentru urbanism şi administrarea teritoriului 

prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

         Doamna Harasemiuc Liliana-Elena președintele Comisiei buget-finanţe prezintă avizul comisiei de 

specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

         Domnul Chisilenco Alexandru președintele Comisiei pentru administraţie publică locală, sport şi 

turism, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

         Domnul Fercalo Victor-Alin președintele Comisiei pentru cultură, culte, sănătate, învăţământ şi 

tineret, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

         Domnul Lavric Orest președintele Comisiei juridice, prezintă avizul comisiei de specialitate şi 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

         Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 

         Avizele Comisiilor de specialitate au fost emise cu respectarea cvorumului prevăzut de lege (art. 

141 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare). 

         Nu sunt alte discuții. 

         Se supune la vot și se adoptă cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre în forma prezentată:  12 

voturi pentru. 

      

         Domnul președinte de ședință  Sauciuc Dan-Vasile declară închise lucrările ședinței. 

      

 

 

 

 

      Preşedinte de şedinţă,                                                          Secretarul general al oraşului,                                 

        Sauciuc Dan-Vasile                                                                   Ioniță Adrian-Victor                                                                                                                                                                                                    
                                                                                                                       

                                                                            

 

                                                                                                                 Întocmit, 

                                                                                                         Carmaciv Lăcrămioara                                 

 


